Cover ¢ Couverture

For residents who choose an international health elective in a
low-income country, the challenges and differences in health
care systems and available resources are vast, but such
electives can also offer exposure to a high operative volume
with potentially fewer institutional and administrative
obstacles.

Les résidents qui font leur stage dans un pays & faible revenu
auront de nombreux défis & relever, notamment les
différences énormes enfre les systémes de santé et Ia
disponibilité des ressources. Ces stages peuvent néanmoins
avoir l'avantage d'exposer & un fort volume opératoire dans
un contexte ou les obstacles institutionnels et administratifs
sont parfois moindres.
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CJS Mission Statement: To contribute to the effective continuing
medical education of Canadian surgical specialists, using innovative
techniques when feasible, and to provide surgeons with an effective
vehicle for the dissemination of observations in the areas of clinical
and basic science research.

CJS and the Internet: Readers can find the Canadian Journal of
Surgery online (at cma.ca/cjs). Detailed Instructions for authors
can be found there (click on “About CJS”).

Electronic submission of letters to the editor and responses to
published letters are encouraged. To correspond by email, click on
“Send Comments” on the CJ§ home page or send an email message
to the attention of the CJS editors at pubs@cma.ca

Mandat du JCC: Contribuer a dispenser une éducation médicale
continue efficace aux spécialistes en chirurgie au Canada, autant que
possible a I’aide de techniques de pointe, et fournir aux chirurgiens
un mécanisme efficace pour diffuser les constatations de la recherche
clinique et fondamentale.

Le JCC et I'Internet : Les lecteurs trouveront en direct le Journal
canadien de chirurgie (a adresse cma.ca/cjs-f). Pour les Directives
aux auteurs, on la trouvera des instructions détaillés & «sur JCC».

Nous favorisons ’envoi électronique de lettres a la rédaction et de
réponses aux lettres publiées. Pour correspondre par courriel, cliquer
sur «Commentaires» dans la page d’accueil ou envoyer un courriel a
Pattention de la rédaction du JCC, a I’adresse pubs@cma.ca
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